

中秋節及翌日假期辦公時間

各團員家長：

9月21日及22日為中秋節及翌日假期，除了預備D、初一C、初一E、初一H、初一L、初二E、中一E、中一H、中二C、中二L、中三D、中三G、中三H、高C、高D、Concert Choir及青年合唱組團員需要前往香港文化中心音樂廳後台為音樂劇《歌王之王》綵排(詳情請參閱通告c864、c865、c866)，其他團員毋須回團練習。本團辦事處開放時間如下：

辦事處	日期	辦公時間
西九龍團址	9月21日(星期二)	上午10時至下午1時
	9月22日(星期三)	上午10時至下午6時
何文田分團	9月21日(星期二)	辦事處全日休息
	9月22日(星期三)	

西九龍團址及何文田分團辦事處將於9月23日(星期四)起照常辦公，敬請家長及團員留意。詳情請參閱團員手冊第8至9頁的活動及假期表。



香港兒童合唱團 謹啟
2021年9月13日

Office Hours on Mid-Autumn Festival and the Day Following Holidays

13 September 2021

Dear parents and members,

Please note that the Mid-Autumn Festival and the Day Following Holidays are on 21 and 22 September. Except members of Elementary D, Junior 1C, 1E, 1H, 1L, 2E, Intermediate 1E, 1H, 2C, 2L, 3D, 3G, 3H, Senior C, D, Concert Choir and Chamber Youth, who need to attend the rehearsal for Musical *King of Singers* at the backstage of Hong Kong Cultural Centre (Details please refer to notice c864, c865, c866), other members are not required to come for practice. For details of the opening hours of HKCC centres:

Office	Dates	Opening Hours
West Kowloon Centre	21 September (Tue)	10am to 1pm
	22 September (Wed)	10am to 6pm
Homantin Centre	21 September (Tue)	Closed
	22 September (Wed)	

West Kowloon Centre and Homantin Centre will be in service again starting on 23 September (Thurs). For further information, please refer to the calendar of activities on P.8-9 of the Member Handbook. Thank you for your attention.

The Hong Kong Children's Choir